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Abstract (en)
The closure (100) has two tubular connection sections (1, 2) respectively carried by tubular bodies (10, 20) and displaceable between a rest position
and a transfer position in which the connection sections are close to each other. Sealing units (5) close one of the end sections (3a, 3b) of a needle
(3) in sealed manner in the rest position, and are integrated to a transverse wall (6) carried by one of the bodies, where the needle is fixed in a
transverse wall (4) of the other body. The sealing units are perforated by the needle during displacement of the bodies towards the transfer position.

Abstract (fr)
Capuchon de transfert pour transférer vers un poche de soluté perforable ou a cone luer une substance, notamment médicamenteuse, contenue
dans un flacon perforable. Le capuchon de transfert comporte un premier (10) et un second (20) corps tubulaires et une aiguille (3) creuse de
passage de fluide a premier (3a) et second (3b) trongon d'extrémité d'aiguille (3). Des moyens d'étanchéité (5) obturent de fagon étanche I'un des
premier (3a) et second (3b) trongons d'extrémité d'aiguille (3) avant connexion du flacon a la poche de soluté et sont perforés par l'aiguille (3) lors
d'un déplacement des corps (10, 20) vers une position de transfert.
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